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Katrine Clausager Rich

Fra: Dan Pedersen <dan.pedersen.mail@gmail.com>
Sendt: 17. december 2024 22:11
Til: Fællespostkasse Valby lokaludvalg
Emne: [EKSTERN] Cykelstier i Valby

Hej med jer, 
 
Kan forstå at cykelstiprojektet i Valby nu er afsluttet. 
 
Vil starte med at suge at det der er bygget blev ok, fint. 
 
Jeg er dog meget skuffet over at det ikke blev til cykelstier på stykket fra Skolegade op til Fasanvej. Det 
er virkelig dårligt set af jer, at sætte en kæp i hjulet på det. Det er roev sygt at cykle der, mellem biler 
og varevogne. Ingen cykelsti synes også at være på kant med projektets erklærede formål, at forbedre 
trafiksikkerheden for cyklisterne, - bare for at bevare nogle få parkeringspladser. Øv bøv. 
 
Nu blev en meget stor del af cykelsti-budgettet endvidere brugt på at lave asfalt til bilerne* på de 
stykker hvor der trods alt kom cykelstier, så der var heller ikke til andre forbedringer på det stykke, 
som ellers er meget slidt. 
 
Både fortov og de forhadte brosten ligger der endnu, urørt og trafikken dernede er igen kaos efter 
ensretningen er ophævet. Det nye fartbump har endvidere den uheldige effekt at en del bilister svejer 
ud mod kantstenen for at indgå bumpet lidt. Det er ikke smart. 
 
Alt det sagt vil kraftigt opfordre til at i arbejder for at skaffe nogen penge til at få fjernet brostenene, 
renoveret fortovene, genovervejer fornuften i at udelade cykelstier og få repareret den gamle asfalt. 
Indtil da, er det dybt skuffende at i prioriterede at bruge alle pengene andre steder end den mest 
centrale, slidte og trafikalt udfordrede del at Langgade. Det fra min stol er i kun halvt færdige. Sæt 
iværk ! ;-) 
 
Vh 
Dan Pedersen 
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